

Les Invisibles du col de Vence

Col de Vence

A . M . S

Automatic Measurement Station

Station de Mesure Automatique

The automatic measurement station is a set of sensors and cameras used for the detection of transitory air phenomena.

This device is automated and autonomous. It detects and records any objects moving in its field of vision. Afterwards, data is collected and studied by the persons in charge for this project.

This system was created by the « Invisibles of the *col de Vence* » team. Please, visit our web site <http://ams.coldevence.net> to get more informations.

The I.C.D.V team

La station de mesure automatique est un ensemble de capteurs et de caméras utilisés pour la détection de phénomènes aériens transitoires.

Ce dispositif est automatisé et autonome. Il détecte et enregistre tout objet en mouvement dans son champ de vision. Les données sont ensuite collectées et étudiées par les responsables de ce projet.

Ce système a été créé par l'équipe des « Invisibles du col de Vence ». Retrouvez nous sur <http://ams.coldevence.net> pour de plus amples renseignements.

L'équipe des I.C.D.V